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Abstract (en)
[origin: WO8803804A2] A method of treating viral diseases in a human subject. The method involves applying effective amounts of the compound
(I), wherein X is an azido group, a methoxy radical or a fluorine atom and B is thymine, uracil, guanine, cytosine, purine or hypoxanthine if X
is methoxy or fluorine, and B is guanine, purine or hypoxanthine if X is azido or a pharmaceutically acceptable salt thereof. Also disclosed are
compositions and compounds useful in the method.

Abstract (fr)
Un procédé pour traiter des maladies virales chez un sujet humain consiste a appliquer des quantités efficaces du composé (I) ou X est un groupe
azido, un radical méthoxy ou un atome de fluor et B est thymine, uracil, guanine, cytosine, purine ou hypoxanthine si X est méthoxy ou fluor, et B est
guanine, purine ou hypoxanthine si X est azido ou un sel pharmaceutiquement acceptable de ce dernier. Sont également décrits des compositions
et des composés utiles dans ce procédé.
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